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KOMISJA BUDŻETOWO-FINANSOWA  

W KADENCJI 2010-2014 

 
 

 

Protokół Nr 20/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 27 grudnia 2011r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu  

 

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu .  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XIX sesje Rady Powiatu Zgierskiego. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji otworzył 20 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego            

na rok 2012 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Specjalnego Ośrodka 

Wychowawczego w Zgierzu 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad współdziałania z Gminą Miasto 

Ozorków 
 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 
 

Radny Mirosław Pilarski zapytał, gdzie klient odbiera dokumenty: dowód rejestracyjny 

pojazdu, prawo jazdy. 

 

Wicestarosta odpowiedział, że odbiór dokumentów będzie odbywał się w Wydziale 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu. W urzędach zainteresowanych 

samorządów będzie skanowanie i przesłanie drogą elektroniczną niezbędnych 

dokumentów do Wydziału w Zgierzu. W tej chwili wolę taką wyraziło 5 samorządów: 

Gmina Stryków, Gmina Miasto Głowno, Gmina Aleksandrów Łódzki, Gmina Miasto 

Ozorków i chyba Gmina Ozorków.  
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Radny Radosław Zaborowski zwrócił uwagę, że przy takim rozwiązaniu z 2 wizyt                

w Wydziale Komunikacji np. dla zarejestrowania pojazdu robią się 3 wizyty. Klient udaje 

się do danej gminy z dokumentami w celu ich zeskanowania, po czym i tak musi 

przyjechać do Zgierza raz po miękki dowód rejestracyjny, a drugi raz po ten właściwy.  

Ma nadzieję, że będzie też możliwość załatwienia sprawy bezpośrednio w Wydziale 

Komunikacji w Zgierzu.  

 

Wicestarosta potwierdził, że oczywiście sprawy będzie można załatwiać bezpośrednio              

w Wydziale Komunikacji w Zgierzu, proponowane rozwiązanie jest tylko alternatywą. 

Będą podejmowane działania nad usprawnieniem tego rozwiązania.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk nawiązał do kwestii przekazania w drodze porozumienia Gminie 

Miasto Ozorków prowadzenia zadań realizowanych przez MDK w Ozorkowie. W liście 

intencyjnym jest zapis, że powiat podejmie działania celem określenia wydatków MDK              

w Ozorkowie na koniec 2012 roku na poziomie 450.000 zł, czyli  zmniejszenia kosztów 

prowadzenia tej placówki o 150.000 zł. Skoro są takie możliwości oszczędności to 

dlaczego do tej pory nie podjęto takich działań.  

 

Wicestarosta przekazał, że decyzja o zmniejszeniu środków i tak by się pojawiła 

niezależnie od tego czy powiat zawierałby porozumienie z Gminą Miasto Ozorków,            

czy nie. Zarząd przymierza się zgłosić autopoprawki do projektu  budżetu na rok 2012 

dotyczące ograniczenia środków dla MDKów w Ozorkowie i w Zgierzu.  

 

Przewodniczący Komisji zastanawiał się, czy za 450.000 zł powiat zrealizuje te zadania. 

 

Wicestarosta oznajmił, że za 450.000 zł zadanie to będzie realizowane. Powtórzył,                  

że jeżeli zadanie to nie byłoby przekazane Gminie Miasto Ozorków to Zarząd i tak 

zmniejszy środki dla MDKów.  

 

Radny Radosław Zaborowski poprosił o informację kto będzie realizował zadania po 

zlikwidowaniu oddziału patrolowo-remontowego Wydziału Drogownictwa.  

 

Wicestarosta podał, że zadania w zakresie bieżącego utrzymania dróg będą wykonywane 

przez wyłonionych, w drodze przetargu, wykonawców. Zadania te będą realizowane na 

terenie 6 gmin, które zostały podzielone na 3 rejony tj. Gmina Głowno z Gminą Stryków, 

Gmina Zgierz z Gminą Aleksandrów Łódzki i Gmina Parzęczew z Gminą Ozorków.  

 

Radny Radosław Zaborowski zadał pytanie, czy jest przewidziana w dalszym ciągu 

patrolowość dróg powiatowych.  

 

Wicestarosta poinformował, że tą kwestią będą zajmowali się pracownicy Wydziału 

Drogownictwa (3 inspektorów). 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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4) Projekt uchwały w sprawie przekazania Gminie Miasto Ozorków prowadzenia 

Młodzieżowego Domu Kultury im. Małego Księcia w Ozorkowie, jako zadania 

publicznego o charakterze powiatowym w zakresie edukacji publicznej 
 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, że wraz z przekazaniem prowadzenia MDK                       

w Ozorkowie powiat dokona sprzedaży tej nieruchomości na rzecz Gminy Miasto 

Ozorków z rabatem 99,50%.  W związku z tym zapytał,  co w przypadku jeśli Gmina 

Miasto Ozorków się wycofa z prowadzenia zadania. Nie ma tu żadnego zabezpieczenia. 

Zadanie wróci do powiatu, a nieruchomość będzie własnością Gminy Miasto Ozorków?  

 

Wicestarosta wyjaśnił, że na mocy zawartego porozumienia Gmina Miasto Ozorków staje 

się organem prowadzącym dla tej placówki i do niej będą należały decyzje co do 

dalszego jej funkcjonowania. MDK w Ozorkowie stanie się jednostką organizacyjną 

Gminy Miasto Ozorków.  

 

Radna Zofia Bielawska podzieliła wątpliwości radnego Tadeusza Iwaniuka. 

 

Wicestarosta zaznaczył, że Zarząd przyjął wariant aleksandrowski przekazania tej 

jednostki tzn. przekazanie nieruchomości za przysłowiową złotówkę i środków na  

współfinansowanie jej prowadzenia. Środki te przestałyby być przekazywane Gminie  

Miasto Ozorków gdyby doszło do likwidacji tej placówki.  

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że w tej placówce są realizowane zadania powiatu,     

czy kwota 450.000 zł wystarczy na ich realizację. 

 

Radna Ilona Zinser zwróciła uwagę na niedoszacowanie budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2012 w innych dziedzinach nie tylko MDKów.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miasto Ozorków 
 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Zgierz polegającej 

na użyczeniu sprzętu komputerowego przeznaczonego do korzystania przez gminę               

z baz danych ewidencji gruntów 
 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2011 – druk „A” 
 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2011 – druk „B” 
 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie przekazania Gminie Stryków prowadzenia szkół 

ponadgimnazjalnych i placówki oświatowej w Bratoszewicach 
 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 3 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 17/11. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 18/11. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 19/11. 

 

Ad. 4 
Zestawienie dochodów i wydatków związanych z funkcjonowaniem Wydziału Komunikacji 

Starostwa Powiatowego w Zgierzu w 2010 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał kto ponosił koszty ustawienia znaków informujących pomiar 

prędkości w Zgierzu.  

 

Wicestarosta odpowiedział, że Gmina Miasto Zgierz.  

 

Ad. 5 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      

20 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała     

    


